
Medlemsbrev januari 2022
Vi trodde att vi skulle kunna återgå till det normala klubblivet, utbildningar, klubbfika, träffar med 
mera under den här våren. Nu ser det ut som om vi förflyttar oss ett år tillbaka. Men vi hoppas trots 
det att vi får en fin sommar med en meter mellan båtarna.

Som vi tidigare informerat om ser vi framför oss förändringar på olika sätt. Inom ett par år kommer vi
troligen att erbjudas att ta över uppställningsplatserna och administrera dem. Vi kommer redan till 
nästa sjösättning bli tvingade att ändra på ersättningen till kranen. Det blir moms på fakturan från 
Jinerts vilket påverkar lyftpriset för oss alla. Vi tittar även på möjligheten att renovera övervåningen i 
Gula huset bland annat för att få ett stort mötesrum och även möjlighet till ett framtida kontor. Vårt 
ekonomiska resultat har blivit bra för 2021 mest tack vare att vi haft många gästbåtar. Men vi 
behöver stärka vår ekonomi inför kommande utgifter och investeringar. Medlemsavgiften har legat 
på samma summa i tio år.

För att få veta vad du som medlem tycker är en rimlig medlemsavgift vill jag att du svarar på det här 
utskicket.
Jag vill ha minst 200 svar!
Använd länken nedan och kopiera in texten i ditt mailprogram. Skriv Avgift i ämnesraden.
Du kan också ställa frågor till mig där.

Tack för hjälpen!
Hans Magnusson
Ordförande

Skriv till:
ordforande@starnobatklubb.com

Kopiera in den här texten:
Jag tycker att en rimlig medlemsavgift är (idag 300Kr):

mailto:ordforande@starnobatklubb.com

